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In reactie op onderstaande e-mail het volgende.

Het CIBG beheert in opdracht van VWS de noodvoorraad van PBM; dat is ook de reden dat het CIBG LCH-data beheert. We

hebben het verzoek bij het CIBG neergelegd om de door jou ondertekende versie van het LCH-convenant op te zoeken. Ik

verwacht dat dit binnen afzienbare tijd (hopelijk volgende week) beschikbaar kan zijn. Overigens heb ik begrepen dat ook FHI

het door jou ondertekende convenant ondertekend heeft. Dus ook bij FHI moeten we toestemming vragen.

Tot slot: in de brief die de Staatssecretaris verleden week naar de Tweede Kamer heeft gestuurd staat beschreven waarom de

doorlooptijd van het onderzoek van Deloitte langer is dan vooraf was voorzien.

Met vriendelijke groet,
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Mobiel:

E-mail:

Verzonden: vrijdag 17 september 2021 12:35

Aan: .

<BEREEE @ minvws.nl>

3 Labré Advocaten <BEREI @ [abre.nl>

Onderwerp: Re: Opvraag

Dank voor het snelle antwoord. Zal in het vervolg de vragen direct aanjou mailen.

Wat betreft het CIBG: fijn als daar antwoord op kan komen. Vreemd dat de informatie daar nu ligt, aangezien zjj in het

geheel niet betrokken zijn (hun overname van de operatie bij het LCH is van ver na onze betrokkenheid bij het LCH). Er

lijkt mij geen juridische onderbouwing om stukken van mij daar naartoe te hebben gestuurd vanuit het ministerie. Ligt
daar nog meer waar wij geen weet van hebben? Weet je ongeveer wanneer we e.e.a. kunnen verwachten?

Wat betreft Deloitte: helder. Wij maken ons inmiddels overigens wel zorgen over (de voortgang en opzet van) dat

onderzoek.

Groet,

Op 17 sep. 2021, om 12:26 heeftIEEEJIEEI @minvws.nl> het volgende geschreven:

Wat betreft het door jou ondertekende LCH-convenant: we hebben je verzoek uitgezet bij het CIBG, dat sinds 1

september jongstleden de "LCH-informatie” beheert. Ik kom daar later bij je op terug.

Verder: ik zal kijken of we je een signaal kunnen geven als de Staatssecretaris brieven over dit onderzoek naar de

Kamer stuurt.



812872

Tot slot: wat betreft het onderzoek is Deloitte je aanspreekpunt. Dit om vanuit VWS te kunnen borgen dat Deloitte

het onderzoek onafhankelijk en onpartijdig kan uitvoeren. Mocht je desalniettemin (aanpalende) vragen (zoals de

onderstaande) hebben, zou je die dan aan mij willen richten?


